
       Protokół Nr 34/09 

z posiedzenia komisji socjalno - porządkowej i oświaty 
         dnia 8 grudnia   2009 r. 

Rozpoczęcie posiedzenia godz. 1000

Zakończenie posiedzenia godz. 1200

Posiedzenie  komisji  otworzyła  i  prowadziła  Przewodnicząca  Komisji  ElŜbieta  Kucaj  ,  która
powitała wszystkich obecnych na posiedzeniu .
W posiedzeniu udział wzięli członkowie komisji zgodnie z listą obecności stanowiącą załącznik do
protokołu oraz  Wójt Gminy Kazimierz SzarŜanowicz , Zastępca Wójta Jerzy Makowski i Skarbnik
Gminy Wiesława Łoch .
W posiedzeniu uczestniczył   Wiceprzewodniczący Rady Gminy Ksawery Nyks . 
Na podstawie listy obecności przewodnicząca komisji stwierdziła quorum  przy którym komisja
mogła obradować i podejmować prawomocne decyzje i opinie .
O terminie posiedzenia członkowie komisji zostali powiadomieni pisemnie , otrzymując materiały .
Porządek posiedzenia komisja przyjęła w brzmieniu jak niŜej :
1.Zatwierdzenie porządku obrad
2.Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji
3.Zaopiniowanie projektów uchwał na sesję,która odbędzie się w dniu 29 grudnia  2009 r. 
4.Dyskusja nad projektem budŜetu gminy na 2010 rok 
   Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia budŜetu Gminy Stargard 
   Szczeciński na rok 2010 
5.Informacja o wynikach kontroli przestrzegania zasad obrotu napojami alkoholowymi w 
   roku  2009 
   Opinia komisji na sesji 
6.Sprawozdanie z działalności komisji za  rok 2009 
    Sprawozdanie  przedkłada przewodniczący komisji na sesji  
7.Sprawy róŜne    
8.Zamknięcie posiedzenia komisji
Ad.1 
Jak wyŜej .
Ad.2
Protokół  Nr  33/09  z  poprzedniego  posiedzenia  komisji  został  przyjęty  jednogłośnie  bez
odczytywania .
Ad.3
Przewodnicząca komisji odczytała niŜej wymienione projekty uchwał , komisja je przeanalizowała ,
wysłuchała  wyjaśnień  i  odpowiedzi  na  zadawane   pytania  czy  wątpliwości  ,  a  następnie
zaopiniowała jak niŜej :
- projekt uchwały Nr XXXIII/263/09   w sprawie nadania nazw ulicom w miejscowości
Grzędzice
Wójt Gminy -poinformował ,Ŝe wprowadzenie nazw ulic uzgodniono   z mieszkańcami i
radą  sołecką  w  konsultacjach  jak  równieŜ  z  wszystkimi  właścicielami  dróg
wewnętrznych ( poza dwoma właścicielami ) . W opracowaniu jak powiedział wójt jest
koncepcja infrastruktury drogowej  i ona się nie zmieni,  dlatego teŜ  moŜna juŜ nadawać
nazwy ulicom . 
Dalej wójt poinformował ,Ŝe koszty zapisane na to zadanie  w projekcie budŜetu na rok
2010 to kwota rzędu 30 900 zł na wykonanie słupków i tablic z nazwami ulic , wymianę
dokumentów to od 2010 roku dowody mają być wydawane bez opłat , a pozostałe 
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dokumenty będą sukcesywnie wymieniane przez mieszkańców .
-projekt uchwały Nr XXXIII/264/09  w sprawie uchwalenia „ Programu współpracy 
 gminy Stargard   Szczeciński z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami  
 prowadzącymi działalność poŜytku publicznego w 2010 r.”- komisja pozytywnie 
 zaopiniowała projekt uchwały, 
-projekt  uchwały Nr XXXIII/265/09 w sprawie uchwalenia Gminnego Programu  
 Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania 
 Narkomanii na 2010 r.
Wójt  Gminy  zaproponował  wynagrodzenie  dla  przewodniczącego  ,  sekretarza  i
członków komisji na poziomie roku 2009 .
Komisja uwag  nie wniosła i  projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie .  
 - projekt  uchwały Nr XXXIII/266/09  w sprawie planu pracy Rady Gminy na rok 2010-
komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie ,
- projekt  uchwały Nr XXXIII/267/09 w sprawie zmiany Uchwały Nr XXXII/256/09 
  Rady Gminy Stargard   Szczeciński z dnia 20 listopada 2009 r. 
Komisja  po  wysłuchaniu  uzasadnienia  jakie  przedstawił  wójt   gminy  do  projektu
uchwały ,  zaopiniowała go  pozytywnie  . 
Ad.4
Przewodnicząca komisji poprosiła o dyskusję nad projektem budŜetu gminy na rok 2010.
Radny Adam Kochaniec – zapytał się dlaczego jest taki duŜy deficyt .
Wójt Gminy m.in. odpowiedział ,Ŝe ten projekt budŜetu jest bardzo trudny i aby spełnić

oczekiwania większości radnych i mieszkańców tak trzeba było zapisać . W projekcie są
zapisane duŜe zadania inwestycyjne i dlatego trzeba brać kredyt , a część środków będzie
do budŜetu wracać .
Kolejno radny zadał  pytanie  dotyczące subwencji  oświatowej  tj.   w jakim procencie
subwencja  pokrywa  wydatki  i  to  ,Ŝe  gmina  do  tego  zadania  musi  dokładać  środki
własne .  
Skarbnik Gminy wyjaśniła , Ŝe wysokość subwencji wynika ze wskaźników zapisanych
w ustawie  i zgodnie z wnioskiem naliczana jest wysokość subwencji . ZałoŜenia są
takie ,Ŝe subwencja oświatowa powinna pokrywać  część  wynagrodzenia nauczycieli i
inne wydatki .
Zastępca wójta wyjaśnił ,Ŝe  subwencję  jaką  otrzymuje gmina  pokrywa  tylko 60 %
wszystkich kosztów , a 80 %  kosztów wynagrodzenia nauczycieli .
Radna  Renata  Kornet  zapytała   o  zadanie  które  miało być  ujęte  ,  a  mianowicie
rozbudowa i remont świetlicy w Sownie .
Wójt Gminy odpowiedział ,Ŝe ogólnie są zapisane środki na remonty świetlic .
Wiceprzewodniczący Rady powiedział o konieczności remontu świetlicy w Poczerninie ,
bo siadł budynek świetlicy i pękła ściana .
Radna ElŜbieta Kucaj  zapytała się   o teren pod pętlę  autobusową  w Wierzchlądzie ;
powiedziała równieŜ , Ŝe nie ma w projekcie budowy świetlicy wiejskiej w Skalinie .
Wójt  Gminy  –  odpowiedział  ,Ŝe   nie  ma  budowy  świetlicy  ,  ale  jest  szatnia  dla
sportowców,  a  teren  pod budowę  pętli  autobusowej  według  zapewnienia  właściciela
gmina ma  otrzymać .
Radny  Adam  Kochaniec  w  nawiązaniu  do  wiat  przystankowych  ,  powiedział  o
konieczności wykonania wiaty w Koszewie ,gdzie wykonana jest juŜ zatoczka , o tym Ŝe
moŜe za mało jest środków na II edycję konkursu najestetyczniejsza wieś , Ŝe była mowa
o większej kwocie .
Radny Roman Klim – uzyskał odpowiedź na zapytanie dotyczące    środków zapisanych
w  budŜecie  gminy  na  sporządzenie  oraz  zmiany  planów  zagospodarowania
przestrzennego  gdzie m.in. wymieniona jest m. Klępino , iŜ są to środki na zakończenie
prac przekształceniowych . Jednocześnie wójt wyjaśnił ,Ŝe są środki na wykup ziemi od



- 3 - 
właścicieli pod nową  drogę . Skarbnik gmin wyjaśniła ,Ŝe kwota zapisana w projekcie 
budŜetu  w wysokości 190 230 zł  jest to dopłata z Banku Gospodarstwa Krajowego  do
przebudowy budynku świetlicy na mieszkania socjalne w Klępinie , a reszta z własnego
budŜetu .Kolejno radny otrzymał odpowiedź na pytanie dotyczące co dalej z budynkiem
po byłej bibliotece w Klępinie  , gdzie wójt odpowiedział Ŝe  planowana jest sprzedaŜ
tego budynku .  
Dyskutowano  na  temat  wysokości  środków  zaplanowanych  na  oświetlenie  ,iŜ  jest
potrzeba  budowy  nowych  punktów  świetlnych   ,  poruszono  temat  zakupu  dwóch
kontenerów na świetlicę w Sułkowie i Strumianach .
Wójt  Gminy po  zakończeniu  dyskusji  zapytał  się  ,  którą  inwestycję  moŜna by było
wykreślić , a by zmniejszyć deficyt . 
Radny  Roman  Klim  odpowiedział  ,Ŝe  projekt  budŜetu  jego  zdaniem  jest  ambitny  i
dlaczego wykreślać skoro  zaplanowane  są  zadania .  
Wobec powyŜszego przewodnicząca komisji podała do protokołu opinię: 
Komisja Socjalno-Porządkowa  i Oświaty pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały
Nr XXXII/262/09 w sprawie uchwalenia budŜetu Gminy Stargard Szczeciński na
2010 rok .
Ad.5 
Przewodnicząca komisji omówiła informację o wynikach kontroli przestrzegania zasad
obrotu napojami alkoholowymi w roku 2009 na terenie gminy Stargard Szczeciński .
W trakcie dyskusji komisja zwróciła uwagę , aby były większe kary dla tych osób co nie
przestrzegają zasad spoŜycia alkoholu ,spoŜywanie alkoholu  przy sklepach , sprzedaŜ

alkoholu młodocianym . 
Komisja  przyj ęła  informacj ę  o  wynikach  kontroli  przestrzegania  zasad  obrotu
napojami alkoholowymi w roku 2009 na terenie gminy Stargard Szczeciński .
Komisja ponadto proponuje  , aby podczas kontroli punktów sprzedaŜy  Gminna
Komisja Rozwiązywania Problemów Alkoholowych  zwróciła szczególną uwagę na
spoŜywanie alkoholu w obrębie sklepów .
Informacja stanowi załącznik do protokołu .
Ad.6
Sprawozdanie z działalności komisji za rok 2009 przewodnicząca komisji przedstawi na
sesji .
Ad.7
Wcześniej zostały zgłoszone.
Ad.8
Wobec  wyczerpania  porządku  posiedzenia  Przewodnicząca  Komisji  ElŜbieta  Kucaj
podziękowała wszystkim za udział i zamknęła posiedzenie .

Protokołowała:                                                                            Przewodnicząca Komisji 
Z. Stoczkowska                                                                              ElŜbieta Kucaj 
Data sporządzenia :                                                                     Data podpisania :
2009.12.08                                                                                   2010 . …..................


